

Rue Rachel, entre ave Laval et boulevard St-Laurent.
 Ave Laval, entre Napoléon et Rachel.
 Ave Laval, entre Rachel et ave. Mont-Royal.
 Rue Sanguinet, entre Rachel et Marie-Anne.
 Rue Drolet, entre Rachel et Marie-Anne.
 Rue St-Hubert, entre Sherbrooke et Roy.
 Rue St-Hubert, entre Roy et Rachel.
 Rue St-Hubert, entre Rachel et ave Mont-Royal.
 Rue Sherbrooke, entre boulevard St-Laurent et les limites Ouest de la Ville.
 Rue Ste-Catherine, entre la rue Du Fort et les limites Ouest de la Ville.
 Rue Dominion, entre St-Jacques et St-Antoine.
 Rue Quesnel, entre la rue Fulford et ave Atwater.
 Rue Coursol, entre Fulford et ave Atwater.
 Rue Peel, entre Ste-Catherine et Sherbrooke.
 Square Youville.
 Rue St-Pierre, entre Place Youville et rue des Communes.

RAPPORTS

17.—*Résolu*: De présenter au Conseil un rapport recommandant que la ruelle Provençal, à l'Ouest de la rue Dufresne, entre les rues Logan et LaFontaine, soit inscrite et décrite, dans le répertoire des rues, comme ruelle publique, suivant l'article 410 de la charte de la Cité. (M. l'échevin Giroux dissident).

18.—*Résolu*: De présenter au Conseil un rapport recommandant d'autoriser la construction d'un égout dans la rue Lemoine, à partir de la rue St-Pierre jusqu'à une distance de 190 pieds vers l'Est.

19.—*Résolu*: De présenter au Conseil un rapport demandant l'autorisation d'opérer le virement d'un montant de \$350, du crédit affecté à l'arrosage des rues, et d'appliquer ledit montant au pavage de la rue Dorchester, à partir de la rue Visitation jusqu'à la rue Panet.

20.—*Résolu*: De présenter au Conseil un rapport recommandant la construction de trottoirs permanents (autres que ceux en bois) dans les rues ci-dessous mentionnées, conformément aux articles 453 et 456 de la charte de la Cité telle qu'amendée; moitié payable par les propriétaires intéressés et moitié par la Ville:

Localité.	Coût.
Coin Sud-est de Stanley et Ste-Catherine.	\$266
St-Dominique, Nos. 480-496.	184
St-Dominique, Nos 491-501.	140
Total.	\$590
Quote-part des propriétaires	\$295
Quote-part de la Ville.	295
Total.	\$590

Ajournement.

RAOUL BOLTE,
Secrétaire.

COMMISSION DE LEGISLATION

Compte rendu de l'assemblée du 30 octobre.

Sont présents: MM. les échevins Lavallée, président, Sadler, L.-A. Lapointe, Larivière, J.-B.-A. Martin, Proulx, Molson et Lévesque.

—Lue une lettre du Dr Hill, concernant la taxe des presbytères.

Déposée sur le bureau.

—M. l'échevin L.-A. Lapointe propose alors la motion suivante:

"Considérant qu'il serait inopportun d'aller à Québec, cette année, pour obtenir des amendements à la charte de la Cité pour les raisons suivantes:

"1o. Parce que les élections municipales auront lieu pen-

Rachel street, between Laval ave. and St. Lawrence boulevard.

Laval ave., between Napoléon and Rachel streets.

Laval ave., between Rachel and Mount Royal avenue.

Sanguinet street between Rachel and Marie-Anne.

Drolet street, between Rachel and Marie-Anne streets.

St. Hubert, between Sherbrooke and Roy streets.

St. Hubert, between Roy and Rachel streets.

St. Hubert, between Rachel street and Mount Royal ave. Sherbrooke street, between St. Lawrence boulevard and the western City limits.

Ste. Catherine street, between Fort street and the western City limits.

Dominion street, between St. James and St. Antoine streets.

Quesnel street, between Fulford street and Atwater ave.

Coursol street, between Fulford street and Atwater ave.

Peel street, between Ste. Catherine and Sherbrooke Sts.

Square Youville.

St. Peter street, between Place Youville and Common street.

REPORTS.

17.*Resolved*: That a report be made to Council recommending that Provençal lane, west of Dufresne street, between Logan and La Fontaine streets, be inscribed and described in the street register as a public street, in accordance with article 410 of the City charter. (Ald. Giroux dissenting).

18.—*Resolved*: That a report be made to Council recommending that authority be given to construct a sewer in Lemoine street, from St. Peter lane to a distance 190 feet eastwards.

19.—*Resolved*: That a report be made to Council asking authority to vary a sum of \$350 from appropriation voted for the sprinkling of streets, and apply said amount to the Dorchester street paving, from Visitation to Panet street.

20.—*Resolved*: That a report be made to Council recommending the construction of permanent sidewalks (others than wooden ones) in the undermentioned streets, in accordance with articles 453 and 456 of the City charter as amended; payable one-half by the interested proprietors and the other half by the City:

Locality.	Cost.
South-east corner of Stanley and Ste. Catherine Sts.	\$266
St. Dominique, Nos. 480-496.	184
St. Dominique, Nos. 491-501.	140
Total.	\$590
Proprietors' share.	\$295
City's share.	295
Total.	\$590

Adjourned.

RAOUL BOLTE,
Secretary.

LEGISLATION COMMITTEE.

Report of meeting held the 30th of October.

Present: Ald. Lavallée, chairman, Sadler, L. A. Lapointe, Larivière, J. B. A. Martin, Proulx, Molson and Lévesque.

Read a letter from Dr Hill, concerning the tax on parsonages.

Laid on the table.

Ald. Lapointe then moved:

"Considering it would be unadvisable to go to Quebec, this year, to obtain amendments to the City Charter for the following reasons:

"1o. Because the municipal elections will be held during